



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Judith Heinrich
Expedition Coordinator

EN

Growing up in Potsdam, Germany, Judith successfully managed to combine her personal interests of travel, with her job and has been working in the tourism industry ever since. After completing her Master's degree in Tourism Business Administration in Birmingham, UK, Judith has been working in a hotel on Mauritius

and got to discover Scandinavia as a tour guide. With the objective in mind of improving her Spanish she moved to Costa Rica, where she worked as an Event Manager in a 5 star hotel. After two years and having explored most of Central America, she accepted an offer from a local tour operator in Chile and

moved to the outdoor hotspot, Pucón. Moving back to Germany, she worked as a Product Manager for a German tour operator, planning mainly expedition cruises to the Arctic and Antarctica. Judith is thrilled with her role at Hurtigruten and is looking forward to sharing her enthusiasm with fellow travelers.

DE

In Potsdam, bei Berlin, aufgewachsen, vereint Judith Ihre Leidenschaft für das Reisen mit Ihrer Arbeit im Tourismus. Nachdem Sie in Birmingham Ihren Masterabschluss in Tourism Business Administration gemacht hat, arbeitete Sie in einem Luxushotel auf Mauritius und als Reiseleiterin in Skandinavien. Um Ihr Spanisch zu verbessern

zog Judith nach Costa Rica, wo Sie als Event Managerin in einem 5-Sterne-Hotel arbeitete. Nach zwei Jahren nahm Sie ein Angebot eines Outdoor-Reiseveranstalters in Pucón, Chile, an und organisierte Tagestouren, wie Vulkanbesteigungen und Canyoning-Abenteuer. Zurück in Deutschland, organisierte Sie Expeditionskreuzfahrten in die Arktis und

Antarktis für einen Reiseveranstalter in Berlin. Judith freut sich darauf, Ihre Freude an Expeditionskreuzfahrten mit Ihnen zu teilen.